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Defensen el pas pel
centre dels regionls

El grup municipal del PP a
l’Ajuntament de Vilafranca ha
acusat a l’equip de govern muni-
cipal de deixar passar l’oportu-
nitat per a fer possible que, en
l’actual estació, s’hi aturin trens
de regionals. Segons ha explicat
Josep Maria Arroyo, membre de
la junta local del PP, només res-
ten dos mesos per a iniciar-se a
Vilafranca la segona de les fases
de les obres de l’AVE. Aquest és
el temps que es considera que hi
ha per a poder aplicar una solu-
ció tècnica en la platja de vies
que permetria que els trens de
regionals passessin pel centre.
Es tractaria de preveure diago-
nals per connectar les vies d’am-
ple europeu amb les d’ample
ibèric, fent així que l’estació
passi a ser de vies mixtes. El PP
entèn que aquesta seria la solu-

ció més senzilla i viable per a
que Vilafranca disposés de trens
regionals i no pas fer una nova
estació de regionals en els
terrenys de la Base de Muntatge.
A més, des del PP, s’ha assenya-
lat que no hi ha cap compromís
escrit que garanteixi la construc-
ció de la nova estació de regio-
nals.

El PP també ha sol·licitat que
el regidor d’Urbanisme, Josep
Colomé, aclareixi l’ús que es
pensa donar a l’actual edifici de
l’estació de Vilafranca. El PP es
mostra contrari a que l’edifici
acabi acollint un centre cívic.

Des del PP també s’ha pre-
sentat una moció que reclama
que la nova línia C7, que con-
necta l’estació de Martorell amb
la UAB, s’iniciï des de
Vilafranca. ////

José Maria Arroyo i Josep Ramon Sogas. Foto: 7dies.net

CIU i PP també
recorren a la tècnica

El PP acusa al govern de no voler que l’estació
de trens regionals sigui al centre de la ciutat

Pere Regull diu que fer l’estació de regionals a
les afores seria “un nou fracàs” socialista

CIU valora viable
l’estació al centre 

Pere Regull, portaveu del grup municipal de CIU a l’Ajuntament. Foto: 7dies.net

El grup municipal de CIU a
l’Ajuntament de Vilafranca ha
defensat la necessitat i viabilitat
tècnica de l’estació de trens
regionals al centre de Vilafranca
i ha valorat que fer-la a les afo-
res seria "un cop important con-
tra la personalitat de Vilafranca
com a vila de serveis a la comar-
ca". El portaveu de CIU, Pere
Regull, ha valorat que no fer
l’estació al centre, en l’actual
estació de rodalies, equivaldria a
un nou fracàs dels governs
municipals socialistes, equipara-
ble al de fa 20 anys "quan no es
va resoldre el soterrament de
l’estació".

Regull ha posat com a exem-
ple de "la deixadesa de l’equip
de govern" el fet que no hagi
contractat un despatx amb tèc-
nics que siguin independents

dels del ministeri i de la
Generalitat "i que, per tant,
defensin els interessos de
Vilafranca". Regull també ha
indicat que és fals que l’estació a
les afores oferiria millor accessi-
bilitat. Per argumentar-ho ha
recordat que l’accés a l’estació
en els terrenys de la base de
muntatge de l’AVE es concen-
traria només a través d’una via,
la C15, mentre que per l’actual
hi ha més alternatives.  A més,
des de CIU es defensa que s’exe-
cutin les possibilitats de fer nous
aparcaments en indrets com la
rambla de Nostra Senyora.

Per CIU, darrera la voluntat
de fer l’estació a la base de mun-
tatge, hi ha el propòsit de gene-
rar un creixement urbanístic que
s’allunya de models compactes i
sostenibles. ////

AGRICULTURA

UP diu que el DARP
pagarà tard els ajuts
Després de convocar el DARP
els ajuts de Plans de Reestruc-
turació, Unió de Pagesos ha
advertit als pagesos afectats que
la conselleria no procedirà a
pagar els ajuts aprovats fins,
com a mínim, a finals d’aquest
any, ja que l’Administració va
exhaurir el pressupost d’aquesta
campanya, liquidant en un únic
pagament els ajuts que es devien
de l’anterior. El retard en el
pagament, segons UP, és un nou
problema per als viticultors
agreujat per l’actitud de la con-
selleria. ////

TRANSPORT

Pla per combatre el
col·lapse a rodalies 
Dimecres el Congrés va apro-

var una proposició d’ICV que
exigeix al Govern central que
elabori en el termini màxim de
tres mesos un pla per combatre
el col·lapse de les rodalies de
Renfe, amb mesures com actua-
cions sobre el material mòbil,
l’aportació de nous trens, la
millora dels accessos a les esta-
cions o l’increment de les fre-
qüències horàries. Un estudi
reflecteix que prop del 80 per
cent dels trens de la xarxa de
rodalies de Barcelona tenen un
nivell de qualitat "molt baix".
////

ATENCIÓ CIUTADANA

Sense citacions pel
DNI durant l’estiu
L'Ajuntament de Vilafranca
informa que les citacions per al
mes de juny per a tramitar els
DNI a Vilafranca ja estan totes
donades. Durant els propers
mesos de juliol a setembre, la
unitat mòbil de la Policia
Nacional no es desplaçarà a
Vilafranca per tramitar els DNI.
A partir del mes d’octubre pro-
bablement es podrà tornar a fer
el DNI a Vilafranca i, per tant, ja
es podran recollir les citacions
per la Casa de la Vila.
Les persones que per qualsevol
circumstància s’hagin de fer
necessàriament el DNI han d’a-
nar a les Comissaries de la
Policia Nacional a Vilanova i la
Geltrú o a Barcelona. Les perso-
nes que ja hagin fet els tràmits sí
podran recollir el seu DNI a
l’Ajuntament. ////

Durant la darrera setmana els
grups municipals de CIU i PP
han coincidit en defensar que
era viable tècnicament el pas i
aturada dels trens regionals per
l’actual estació de Vilafranca.
Allà on mostren diferències és
en la solució tècnica que aplica-
rien perquè això es portés a la
pràctica. El PP aposta per pre-
veure diagonals que connectin

les vies de diferent amplada.
Una inversió que asseguren
només costaria 300.000 euros si
es fes ara. CIU, d’altra banda,
ha apuntat la possibilitat de
reservar terrenys per a fer els
anomenats “salts de moltó”, una
solució més costosa però amb
més precedents, que permetria
el canvi de vies des de diferents
alçades. ////Obres de soterrament i cobriment de les vies del TGV. Foto: 7dies.net
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